


              
Short biography:
(50 words)
Carter & the Capitals are a high energy five-piece funk group from Edmonton, Alberta. Known for their hard-driving sound, soulful vocals, and catchy instrumental riffs, the Capitals fuse the most danceable elements of the pop and funk genres. Their original material brings to mind artists such as Prince and Bruno Mars.

Long biography:
(132 words)
Carter & the Capitals are a high energy five-piece funk group from Edmonton, Alberta. Known for their signature, hard-driving sound, soulful vocals, and catchy instrumental riffs, the Capitals fuse the most danceable elements of the pop and funk genres. Since forming in 2015, the Capitals have been consistently building their audience throughout Western Canada with electrifying live performances and infectious singles. They have been direct support for Village People, Busty & The Bass, Five Alarm Funk, Har Mar Superstar and more. The Capitals’ original material brings to mind artists such as Prince, James Brown, and Bruno Mars and never fails to pack the dance floor. They are in the process of recording their debut full-length album, eagerly expected in 2019. The first single from the new record, “One Step from Magic” is available everywhere.


Biographie courte:
(52 mots) 
Carter & the Capitals sont un groupe énergique de funk d’Edmonton, Alberta. Connus pour leur son unique, leurs voix pleines de soul, et leurs mélodies accrocheuses, les cinq musiciens mélangent les éléments les plus dansants du funk et du pop. Leur matériel original suggère des influences telles que Prince, James Brown, et Bruno Mars.

Biographie longue:
(101 mots)
Carter & the Capitals sont un groupe énergique de funk d’Edmonton, Alberta. Connus pour leur son unique, leurs voix pleines de soul, et leurs mélodies accrocheuses, les cinq musiciens mélangent les éléments les plus dansants du funk et du pop. Depuis leur formation en 2015, les Capitals bâtissent leur public dans l’Ouest Canadien avec des performances à couper le souffle et des singles ver d’oreille. Ils sont en processus d’enregistrement pour leur premier album complet, attendu impatiemment en 2018. Leur matériel original suggère des influences telles que Prince, James Brown, et Bruno Mars et ne laisse jamais un plancher de danse libre.

